
Behandling i MH - IDF-LOSAM - 04.03.2022  
Dekan Siri Forsmo informerte om saken.  
 
Innspill i møtet: 

 Det har vært for lite informasjon på INNSIDA og ute på instituttene om planarbeidet, og 
minner om at informasjon om pågående prosesser er en forutsetning for å utøve reell 
medvirkning.  

o Dekanen opplyste at planprosessen fortsatt pågår og at det fortsatt er god tid til 
innspill. Utkast til planen skal behandles i fakultetsstyret i mars og man tar sikte 
på at ferdig plan kan vedtas av fakultetsstyret i mai.   

 

Vedtak i MH - IDF-LOSAM - 04.03.2022  
Eventuelle innspill til Utviklingsplan 2022-2025 kan sendes direkte til Solrun Johanne Valen. 
Det må også informeres godt på INNSIDA og via andre relevante kanaler at arbeidet med 
utviklingsplanen pågår, og det må legges til rette for innspill og medvirkning. For øvrig tas 
saken til orientering. 
 


